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Aan:  Leden bestuur Dorpsbelangen Schoonebeek 
Van: Notulist Dorpsbelangen Schoonebeek 
Datum:  15 mei 2024 
Plaats:  ’t Aole Gemientehoes 
Betreft:  Notulen Vergadering Dorpsbelangen 15 mei 2024 
 

 

 
Aanwezig: 
Jos van Hees  Voorzitter 
Henk Vredeveld Vicevoorzitter 
Will Wesseling  Penningmeester 
Marga Piek   Secretaris 
Ingrid Gelton  Notulist / Bestuurslid 
Gerlof Engberts  Bestuurslid 
Harry de Heij  Bestuurslid 
 
Gasten: 
Henk Smit   PvdA Emmen 
Henk Timmer  Sedna 
Vincent Mooi  Gebiedscoördinator  
 

1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom en opent de vergadering. 

 

2. Notulen DBS-vergadering 17 april 2024 

Er zijn geen op- of aanmerkingen op de notulen, deze worden bij deze vastgelegd en zullen op de 

website geplaatst worden.  

3. Actie- en Besluitenlijst 
De lijst wordt doorgenomen en bijgewerkt, geüpdatete file staat in Sharepoint. Vincent vraagt wat 

de status is van de renovatie van de fontein voor ’t Aole Gemientehoes. Vincent pikt dit zelf verder 

op. 

4. Mededelingen 
- Er zijn geen mededelingen. 

 
5. Ingekomen post 

Er is geen ingekomen post. 
 

6. Vergaderingen en besprekingen 
a. NAM Gebiedsproces: Gerlof doet kort verslag van bijeenkomst in Dorpskerk. Redelijke 

opkomst, ca. 78 personen, maar weinig interesse vanuit de inwoners. Punten van zorg: 
schade aan huizen moet binnen een jaar gemeld worden, en hoe om te gaan met indirecte 
schade door inklinking. Gisteren is ook een bijeenkomst van de Bijdragentafel geweest. Er is 
een Addendum op het toezeggingendocument van de Ontzorgtafel opgesteld. De 
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klankbordgroep heeft een naam gekregen: de Eulietafel. De relatie met de Bijdragetafel is 
nog onduidelijk. 

b. Veiligheid: 
- Afslag Stroomdal: een inwoner heeft contact gezocht met Dorpsbelangen vanwege de 

gevaarlijke afslag linksaf vanaf de Lauensteinstraat; er wordt op dat punt al redelijk hard 
gereden en afslaand verkeer naar de Mente en de Gasthuislanden. Vraag is of er ruimte 
is om een extra invoegstrook te creëren, of een drempel neer te leggen.  

- Verlichting fietspad Nieuw-Amsterdamseweg: er zijn recentelijk nieuwe lampen 
geplaatst die werken op zonne-energie. Inwoners zijn niet tevreden, in donkere 
maanden wordt te weinig energie opgewekt om lampen goed en lang genoeg te laten 
branden. Vraag of DBS aanwezig wil/kan zijn op evaluatie-gesprek met gemeente op 21 
mei 19:00 uur. Vincent zal aanwezig zijn in hoedanigheid van Gebiedscoördinator; Will 
gaat ook mee.  

c. Domesta: Will, Henk en Jos hebben een gesprek gehad met Domesta m.b.t. nieuwbouw 
huurwoningen Julianalaan. Voormalig project MAVO aan Pienhoek ook meegenomen in dit 
gesprek. In de Westerlanden is ruimte voor twee blokken van twee nieuwe woningen. 
Domesta heeft voorkeur voor bouwen in de stijl van Nicolaï. Er zijn twee locaties aan de 
Julianalaan, ruimte voor vier of vijf woningen, ook in stijl van Westerlanden. Aan het eind 
van de Julianalaan komen woningen voor de verkoop, er is ruimte voor drie woningen (grote 
kavels), of 3 x 2 woningen. Knelpunten liggen bij starters en ouderen, dus er is behoefte aan 
kleinere woningen en niet aan grotere koopwoningen.  
 

7. Platformoverleg 3 juni 
Henk gaat hier altijd naartoe. Vraag Will m.b.t. Uitdaagrecht: heeft dit consequenties voor financiën, 
kan er dan nog steeds een beroep gedaan worden op de gemeente?  
- Aanbeveling 1, participatieladder voor EOP’s: Kunnen zeker van elkaar leren, moeten vaker 

zaken onderling gedeeld worden.  
- Aanbeveling 2, ondersteuning vrijwilligers: vrijwilligers moeilijk te vinden. Wellicht iemand 

uitnodigen voor training om vrijwilligers te werven en te behouden. 
- Aanbeveling 3, samenwerking gemeente en EOP’s: waarom dit slechts om de twee jaar te 

organiseren, voorstel zou zijn om te beginnen met een keer per jaar, kan altijd nog naar twee 
keer per jaar. 

- Aanbeveling 4, participatiebeleid: wachten concept af, daarna reageren. Vraag Will of EOP’s nu 
al betrokken zijn bij het opstellen van het participatiebeleid en de verordening. Wel belangrijk 
dat werkgroep actief blijft. Vraag Will: participatiewet, blijft de gemeente eindverantwoordelijk 
of verschuift ook de verantwoordelijkheid naar de EOP? Casusgevoelig, maar de gemeente blijft 
altijd de eindaansprakelijke.  

Will stuurt punten naar Marga (voor 31 mei). 
 

8. Bezoek burgemeester   
Maandag 1 juli akkoord, Marga zal dit bevestigen. Op verzoek van Sedna komt de inzet jeugd- en 
jongerenwerkers op de agenda. Dit blijft een lastig punt, niet alleen voor Schoonebeek, maar ook 
voor andere EOP’s.  

 
9. Jubileum Dorpsbelangen 

Datum: 9 mei, bespreken op volgende vergadering. DBS bestaat volgend jaar 25 jaar. ALV volgend 
jaar niet in maart organiseren maar mei i.v.m. 25-jarig bestaan. Verzoek aan alle bestuursleden om 
actief nadenken over hoe we dit in zouden kunnen vullen. In juni opnieuw op de agenda, dan zullen 
de voorstellen besproken worden. 
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10. Wat verder ter tafel komt / Rondvraag 
- Verzoek ontvangen om prullenbak te plaatsen bij de Beweegtuin. Was destijds bij de aanleg 

afgekeurd. Legen van de prullenbak zal gebeuren door de beheerders van ’t Aole Gemientehoes. 
Henk zal e.e.a. in gang zetten.  

- Vincent: voetbalveldje bij Flintenpad is weg, bewoner ervaart nog steeds problemen en overlast. 
Het is wel wenselijk dat er een nieuw voetbalveldje komt, maar op welke locatie is lastig. 
Verzoek van Vincent om daar als EOP over na te denken. Verzoek van Henk om met elkaar 
(gemeente, Sedna, DBS) om tafel te gaan om te kijken wat de mogelijkheden zijn. Henk gaat 
uitnodiging sturen naar Marga om datum af te spreken. 
 

11. Sluiting 
De voorzitter bedankt een ieder voor aanwezigheid en inbreng, en sluit de vergadering om 20:28 
uur. Het bestuur blijft nog even zitten. 
 
 
 
Volgende vergadering: woensdag 19 juni, 19:00 uur. 

 


